



We are an innovation-driven SME based in Rebstein, Eastern Switzerland. With our own development and production department, we market our high-quality dental products in around 60 countries and are ISO 13485 and MDR certified. To strengthen our team, we are looking for a committed and initiative personality as an

Assistant Head R&D and QM

100 %

Our environment

- Challenging, dynamic and performance-oriented company
- Open, direct, and collegial working atmosphere, clear structures
- Diverse development opportunities
- Work at the production site

Your areas of responsibility

- Development of marketable, light-curing dental products
- Planning, implementation and documentation of research and development projects
- Collaboration in the validation and verification of devices and analytical methods
- Creating and maintaining documentation as part of development management
- Support with clinical evaluations
- Complaint management
- Post market surveillance
- Compliance with normative and legal requirements

Your profile

- Master's degree in chemistry (Uni, ETH, FH/UAS) plastics or polymer chemistry
- Good knowledge in the areas of polymers/dental materials
- Experienced in R&D
- Experienced in quality management and regulatory affairs
- Excellent knowledge of German and English
- Result-oriented, resilient, and communicative personality with initiative, pioneering spirit and a feel for the essentials

Does this appeal to you? Then send your application documents (with photo) in electronic form to Ms. Franca Schmid, CEO, franca.schmid@saremco.ch



Wir sind eine innovationsgetriebene KMU mit Sitz im St. Galler Rheintal in Rebstein. Mit eigener Entwicklungs- und Produktionsabteilung vermarkten wir unsere hochwertigen Dentalprodukte in rund 60 Ländern und sind nach ISO 13485 und MDR zertifiziert. Zur Verstärkung unseres Teams suchen wir eine engagierte und initiative Persönlichkeit als

Assistant Head R&D and QM

100 %

Unser Umfeld

- Anspruchsvolles, dynamisches und leistungsorientiertes Unternehmen
- Offene, direkte und kollegiale Arbeitsatmosphäre, klare Strukturen
- Vielfältige Entwicklungsmöglichkeiten
- Arbeit am Produktionsstandort

Ihre Aufgabengebiete

- Entwicklung von markttauglichen, lichthärtenden Dentalprodukten
- Planung, Durchführung und Dokumentation von Forschungs- und Entwicklungsprojekten
- Mitarbeit bei der Validierung, Verifizierung von Geräten und analytischen Methoden
- Erstellen und Pflegen von Dokumentationen im Rahmen des Entwicklungsmanagements
- Unterstützung bei klinischen Bewertungen
- Reklamationsmanagement
- Post Market Surveillance
- Einhaltung normativer und gesetzlicher Anforderungen

Ihr Profil

- Master in Chemie (Uni, ETH, FH) Kunststoff- oder Polymerchemie
- Gute Kenntnisse in den Bereichen Polymere/Dentalmaterialien
- Erfahren im Bereich F&E
- Erfahren im Bereich Qualitätsmanagement und Regulatory Affairs
- Sehr gute Deutsch- und Englischkenntnisse
- Ergebnisorientierte, belastbare und kommunikative Persönlichkeit mit Eigeninitiative, Pioniergeist und dem Gefühl für das Wesentliche

Fühlen Sie sich angesprochen? Dann senden Sie Ihre Bewerbungsunterlagen (mit Foto) in elektronischer Form an Frau Franca Schmid, CEO, franca.schmid@saremco.ch